

CANADA
Province de Québec
District de : Québec
No division : 01 - Beauharnois
No cour : 760-11-005445-123
No dossier : 41-1698291

COUR SUPÉRIEURE
En matière de faillite et d'insolvabilité

Avis aux créanciers du changement de l'endroit de l'assemblée des créanciers

**Dans l'affaire de la proposition de
Les Aliments Newland North America Inc.
de la ville de Vaudreuil-Dorion Inc.
en la province de Québec**

Veillez prendre note que l'assemblée des créanciers devant avoir lieu le 20 février 2013 à 16 heures au Bureau du surintendant des faillites au 5, Place Ville Marie, 8^e étage, Montréal, **sera maintenant tenue au bureau du syndic, Richter Groupe Conseil Inc., 1981 McGill College, salle 2, 11^e étage, Montréal le 20 février 2013 à 16 heures.**

CANADA
Province of Québec
District of: Quebec
Division No.: 01 - Beauharnois
Court No.: 760-11-005445-123
Estate No.: 41-1698291

SUPERIOR COURT
In Bankruptcy and Insolvency

Notice to Creditors of change of location of meeting of creditors

**In the matter of the proposal of
Les Aliments Newland North America Inc./Newland North America Foods Inc.
Of the City of Vaudreuil-Dorion
in the Province of Québec**

Take notice that the meeting of the creditors that was to take place on February 20, 2013 at 4:00 p.m. at the Office of the Superintendent of Bankruptcy at 5 Place Ville Marie, 8th Floor, Montréal, **will now be held at the office of the Trustee, Richter Advisory Group Inc., 1981 McGill College, Room 2, 11th Floor, Montréal, on February 20, 2013 at 4:00 p.m.**